
Zápis z veřejné schůze 16.6.2023 

Přítomni: OV Plačkov (omluvena p. Franzová) 

Za město Humpolec: Mgr. Pavel Hrala – místostarosta 

Veřejnost: cca 15 občanů                   Čas: 18:00 – 20:00 

 

Schůze byla zahájena v 18:00 hodin p. Alenou Krejčí. Přítomné seznámila s body programu. 
Informace k jednotlivým bodům pak doplnil p. Hrala. V závěru též odpovídal na dotazy 
přítomných.  

Body:  

 Představení členů OV, jednací řád, odměňování členů, patron ze strany města 
Humpolec (Machek, Hložková) 

 Majetek obce. Představení inventarizační komise, úbytek a přírůstek za rok 2022. 
 Oslavenci v obci. Letos pogratulujeme 2x k výročí 80 let, 1x 90let a 1x 91let. 
 Činnost TJ Sokol Plačkov. Slova se ujal Vašus Krejčí. Podal informace o složení klubu, 

umístění v soutěži, co tým dělá a jaké má plány. Zmínil prioritu výkupu či směnu 
fotbalového hřiště. Majitel hřiště je soukromá osoba, nelze tedy žádat o dotace na 
sport, což dlouhodobě brzdí rozvoj klubu. 

 Přítomní byli seznámeni se seznamem akcí, které proběhly a které plánujeme nyní a 
přes prázdniny. 

 Pan Hrala informoval o nejdůležitějších investicích v Humpolci. 
 Byly podány informace o investicích v Plačkově. Co se z požadavků podařilo udělat, co 

je v procesu a co bohužel letos nebude. 
 Sečení v obci. Informace o tom, že o sečení se stará celkem 6 institucí. (KSUSV, ČD, TS, 

Vytip s.r.o., TJ Sokol, školní statek) Každý má na starost jinou část. Letos přidáváme 
navíc další obecní pozemky k sečení. Rozvaha, zda nejsme v obci schopni zajistit sečení 
vlastními silami, aby bylo včas a ke spokojenosti všech (aby obec trochu vypadala). Z 
veřejnosti se vyjádřil p. Dvořák, který seče obecná pozemky nyní. Do konce měsíce 
proběhnou informační debaty s dotčenými a OV rozhodne, jak to bude dál. 

 Diskuse:      
 ČOV – zvážit možnost mimo klasické ČOV i čističku kořenovou. Podnětem se budou 

na městě zabývat. Vše je teprve v počátku. 
 Opravy komunikací – ulice k p. Mejtskému (letos projekt, realizace 2024) na další 

rok připravit ulici k Duškům a realizace 2025). Nutno počítat již s novou kanalizací, 
vodou atd, aby se nemuselo v dalších letech kopat. 

 Provozní řád pláže, úklid, třídění odpadků a čistota toalet. Nutné aktualizovat 
provozní řád dětského hřiště. Kdo by měl zájem o úklid jako letní brigádu, zastavte 
se pro info v kiosku. 
 
Zapsala: Krejčí Alena                                                       Ověřil:  Z. Pipek 



Požadavky OV Plačkov 2023 – splněné nebo v procesu 

 

 jsou opravené přenosné lavičky v areálu hřiště 
 máme nové přenosné branky pro žáky (2ks) 
 je provedena revize všech hasících přístrojů 
 u železničního přejezdu u zastávky je nové zrcadlo 
 je upraven železniční přejezd i srovnáno nástupiště 
 jsou nainstalovány nové amplióny pro rozhlas, během 6-7/2023 bude změněn systém 

v PC pro hlášení, první zkušební hlášení již proběhlo, do července by mělo již vše plně 
fungovat 

 byla přivezena dlažba, která se bude dávat pod lavičky na nohejbalovém hřišti, práce 
vykoná klub 

 byly upraveny břehy pláže navezením písku, srovnána pláž 
 byly vytyčeny hranice obecního pozemku u bývalé školy, bude se realizovat plot 
 byly provedeny výměny elektroměrů u více než 20 RD 
 byl srovnán terén u kapličky, provedeno TS, mělo by se pokračovat v cestičce od 

tunelu do obce 
 máme nový práh v kapličce, výmalbu letos dělat nebudeme 
 budou přidány 2 nové prvky na dětské hřiště (do 12 týdnů) 
 pracuje se na studii kiosku, kde byl hlavní požadavek zvětšit občerstvení 
 TS vyvedou el. přípojku pro připojení vánočního stromku (u pergoly, hřiště) 

 
 

Požadavky OV 2023 – nebude nebo zatím nesplněno 
 

 Nebude nová sekačka pro sportovce 
 Nebudou se letos půjčovat PB (pouze v rámci akcí) 
 Nejsou instalovány stojany na sáčky pro psí exkrementy 
 Není upravené dopravní značení u Pařezáče (přesun značky zákaz vjezdu ke 

křižovatce u p. Jaroše, zajistit zrcadlo k výjezdu na hlavní silnici (u. p. Pechače), zajistit 
piktogramy na pláž o zákazu volně pobíhajících psů 

 Revize stavu hráze + nové dluže – podzim 2023 či 2024 
 Reklamace svahu (parkování u kolejí)- bude řešeno s opravou žel.přejezdu v příštím 

roce 
 Výkup či měna fotbalového hřiště – asi nedohledno 
 Zpevnit plochu pod kontejnerem na bio odpad u p. Janďourka - nebylo v požadavkách 

pro letošní rok, TS informovány 
 Vyřešit lokalitu nových RD, aby se mohly parcely prodávat (za p. Pipkem, Bokůvkou) 
 Komunikace – opravy vhodně spojit se vznikem nové kanalizace  


